



Invitation to the Extraordinary General Meeting of the Company's Shareholders of	دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية لمساهمي
Bahrain Family Leisure Company B.S.C., CR 32196 (the Company)	الشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب.، سجل تجاري 32196 ("الشركة")
The Board of Directors of the Company cordially invites the shareholders to attend the Extraordinary General Assembly Meeting (EGM) to be held on Monday, 30 March 2026 at 1:00 PM at the Gulf Hotel (Awal-2), Kingdom of Bahrain.	يتشرف مجلس إدارة بدعوة السادة مساهمين الشركة لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية والمقرر عقده يوم الاثنين الموافق 30 مارس 2026 في تمام الساعة 1:00 مساءً بفندق الخليج (قاعة أوال-2)، مملكة البحرين.
If the quorum for the meeting is not met, the second meeting will be held on Monday, 6 April 2026, at the same venue and time. If the quorum is still not met, a third meeting will be Monday, 13 April 2026 at the same time and venue.	وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني، سيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الاثنين الموافق 6 أبريل 2026 في نفس المكان والزمان. وإذا لم يكتمل النصاب القانوني مرة أخرى، فسيعقد الاجتماع الثالث يوم الاثنين الموافق 13 أبريل 2026 في نفس التوقيت والمكان.
The agenda below will be discussed to take appropriate decisions:	وسيتم خلال الاجتماع مناقشة جدول الأعمال التالي لاتخاذ القرارات المناسبة:
Agenda of EGM	جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية
1. To read out and approve the minutes of the previous Extraordinary General Meeting (EGM) held on 24 August 2025.	1. قراءة محضر اجتماع الجمعية العامة غير العادية السابق المنعقد بتاريخ 24 أغسطس 2025 والمصادقة عليه.
2. To approve the recommendation of the Board of Directors to increase the issued and paid-up capital of the Company from BD 1,000,000, comprising of 10,000,000 ordinary shares, to BD 2,380,952.400, comprising of 23,809,524 shares, through the issuance of 13,809,524 new ordinary shares at a nominal value of BD 0.100 each; and record a share premium of BD 2,332,172.6 at the rate of BD 0.169 per share (i.e. an issue price of BD 0.269 per share for the purpose of this transaction). The issuance of the shares will be subject to the approval of Central Bank of Bahrain.	2. الموافقة على توصية مجلس الإدارة بزيادة رأس المال المصدر والمدفوع للشركة من 1,000,000 دينار بحريني، المكوّن من 10,000,000 سهم عادي، إلى 2,380,952.400 دينار بحريني، المكوّن من 23,809,524 سهماً، وذلك من خلال إصدار 13,809,524 سهماً عادياً جديداً بالقيمة الاسمية البالغة 0.100 دينار بحريني للسهم الواحد؛ وتسجيل علاوة إصدار بمبلغ 2,332,172.6 دينار بحريني بمعدل 0.169 دينار بحريني للسهم (أي بسعر إصدار 0.269 دينار بحريني للسهم لغرض هذه الصفقة). ويخضع إصدار الأسهم لموافقة مصرف البحرين المركزي.
3. To approve waiving the pre-emptive rights of the existing shareholders of the Company to subscribe to the new ordinary shares referred to in Item 3 above, in favor of Dividend Gate Capital W.L.L., pursuant to the transaction detailed above.	3. الموافقة على التنازل عن حقوق الأولوية للمساهمين الحاليين في الشركة في الاكتتاب بالأسهم العادية الجديدة المشار إليها في البند (3) أعلاه، وذلك لصالح شركة ديفيدند جيت كابيتال ذ.م.م.، بموجب الصفقة المبينة أعلاه.





4. To approve, in accordance with Article (127) (bis) of the Commercial Companies Law, and Article (12), Paragraphs (e) and (g) of the Company's Articles of Association, the classification of Dividend Gate Capital W.L.L. as a "strategic partner", and to approve allocating and allotting the entire capital increase to such strategic partner without applying pre-emptive rights in favour of existing shareholders.	4. الموافقة، وفقاً للمادة (127) (مكرر) من قانون الشركات التجارية والمادة (١٢) (الفقرتين (هـ) و(ز)) من النظام الأساسي للشركة، على تصنيف شركة ديفيدند جيت كابيتال ذ.م.م. كشريك إستراتيجي، والموافقة على تخصيص كامل زيادة رأس المال لهذا الشريك الإستراتيجي دون تطبيق حقوق الأولوية لصالح المساهمين الحاليين.
5. To approve the waiver by the shareholders of their right to receive a mandatory offer from Dividend Gate Capital W.L.L., and any parties acting in concert with it, for all issued ordinary shares of the Company not already owned by them, in accordance with the Takeovers, Mergers and Acquisitions Module TMA of the CBB Rulebook, Volume 6. This waiver relates to the increase in Dividend Gate Capital W.L.L.'s shareholding to approximately 58% of the issued and paid-up capital resulting from the issuance of the new ordinary shares pursuant to the above capital increase (Whitewash Resolution), subject to final approval by the Central Bank of Bahrain.	5. الموافقة على تنازل المساهمين عن حقهم في تلقي عرض استحواذ إلزامي من شركة ديفيدند جيت كابيتال ذ.م.م.، وأي أطراف تعمل بالاتفاق معها، لشراء جميع الأسهم العادية المصدرّة في الشركة غير المملوكة لهم، وذلك وفقاً للمتطلبات وحدة عمليات السيطرة والاندماج والاستحواذ من المجلد السادس من كتاب قواعد مصرف البحرين المركزي. ويرتبط هذا التنازل بارتفاع ملكية شركة ديفيدند جيت كابيتال ذ.م.م. إلى ما يقارب ٥٨٪ من رأس المال المصدر والمدفوع نتيجة إصدار الأسهم الجديدة لصالحها بموجب زيادة رأس المال المحدد أعلاه (قرار الإعفاء من تقديم عرض الاستحواذ الإلزامي)، وذلك بعد الحصول على الموافقة النهائية من مصرف البحرين المركزي
6. To approve applying for the admission to trading of the newly issued ordinary shares on the Bahrain Bourse, and to authorize the Board of Directors, and those authorized by the Board of Directors, to take all necessary actions to effect such listing.	6. الموافقة على التقدّم بطلب إدراج الأسهم العادية الجديدة المصدرّة للتداول في بورصة البحرين، وتفويض مجلس الإدارة، ومن يفوضه مجلس الإدارة، باتخاذ جميع الإجراءات اللازمة لتنفيذ عملية الإدراج.
7. To amend the Company's Memorandum and Articles of Association to reflect the increase of capital and the foregoing resolutions, subject to obtaining all necessary regulatory approvals.	7. الموافقة على تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة لعكس زيادة رأس المال المقترحة والقرارات المتقدمة، وذلك رهناً بالحصول على جميع الموافقات التنظيمية اللازمة.
8. To approve the appointment of each of the Company's directors, including Reem Al Rayes, a Bahraini national holding ID Card No. 880600543, and/or Mohamed Algharbi, a Bahraini national holding ID Card No. 880503114 and any of the following lawyers of the Company's legal advisers, ASAR – Al Ruwayeh & Partners (Bahrain office): David Walker, Simone Del Nevo, Amal Lari, Rahul Sud, Sherif Saad Eldin, and Ahmed Al-Saeed, be and are hereby severally authorised to take all necessary actions, execute and sign all documents, deeds, applications, forms and instruments, make all filings and registrations with the MOIC, the Commercial Registry, the CBB, the Bahrain Bourse, Bahrain Clear, and any other governmental, regulatory or	9. الموافقة على تعيين كل من السادة: ريم الرئيس، بحرينية الجنسية، حاملة الهوية الشخصية رقم 880600543؛ ومحمد الغربي، بحريني الجنسية، حامل للبطاقة الهوية رقم 880503114، ممن فيهم أيّ من المحامين التاليين من المستشارين القانونيين للشركة، مكتب ASAR – انرويح وشركاؤه (فرع البحرين): ديفيد ووكر و سيمون ديل نيفو وأمل لاري وراهول سود وشريف سعد الدين وأحمد السعيد بشكل منفرد باتخاذ جميع الإجراءات اللازمة وتنظيم وتوقيع جميع الوثائق والسندات والطلبات والنماذج والوثائق وتقديم جميع الإيداعات والتسجيلات لدى وزارة الصناعة والتجارة والسجل التجاري ومصرف البحرين المركزي وبورصة البحرين وشركة البحرين للمقاصة وأي جهة حكومية أو تنظيمية أو مختصة أخرى والحصول على جميع



<p>competent authority, and obtain all approvals, consents and no-objections required to implement and give full effect to the foregoing resolutions, including but not limited to signing the amended Memorandum and Articles of Association before the Notary Public in the Kingdom of Bahrain, filing any application, registering the capital increase, and applying for the admission to trading of the newly issued Ordinary Shares.</p> <p>The appointed individuals shall have the authority to delegate these powers, in whole or in part, to any other person as deemed necessary.</p>	<p>الموافقات والتصاريح اللازمة لتنفيذ القرارات المذكورة أعلاه وإعمالها بالكامل بما في ذلك، وعلى سبيل المثال لا الحصر، توقيع عقد التأسيس والنظام الأساسي المعدل للشركة أمام كاتب العدل في مملكة البحرين وتقديم أي طلب وتسجيل زيادة رأس المال والتقدم بطلب إدراج الأسهم العادية الصادرة حديثاً للتداول.</p> <p>يكون للأفراد المعيّنين صلاحية تفويض هذه السلطات، كلياً أو جزئياً، لأي شخص آخر حسب الحاجة .</p>
<p>The specific cum-date, ex-date and effective date of the capital increase will be announced to shareholders following receipt of regulatory approvals and finalization of the transaction timeline.</p>	<p>سيتم الإعلان للمساهمين عن تاريخ الاستحقاق (Cum-Date) وتاريخ ما قبل الاستحقاق (Ex-Date) وتاريخ السريان للزيادة في رأس المال، وذلك بعد الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة والانتهاج من الجدول الزمني للصفحة.</p>

Abdullateef Khalid Alaujan
Chairman of the Board

عبد اللطيف العوجان
رئيس مجلس الادارة

Important Notes to Shareholders:	ملاحظات هامة للمساهمين:
<ul style="list-style-type: none">A Board Circular giving details of, among other, the Transaction, the Whitewash waiver, the Whitewash Resolution will be posted by the Company to the shareholders on the website of the company www.bflc.com.bh and Bahrain Bourse www.bahrainbourse.com on or before _____.	<ul style="list-style-type: none">ستقوم الشركة بنشر تعميم من مجلس الإدارة يتضمن تفاصيل الصفقة، والإعفاء من تقديم عرض الاستحواذ الإلزامي، وقرار الإعفاء من تقديم عرض الاستحواذ الإلزامي، وذلك على موقع الشركة الإلكتروني www.bflc.com.bh وموقع بورصة البحرين www.bahrainbourse.com في موعد أقصاه _____.
<ul style="list-style-type: none">Pursuant to the requirements of the Takeovers, Mergers and Acquisitions Module of Volume 6 of the CBB Rulebook, the offeror (Dividend Gate Capital WLL), parties acting in concert with the offeror, parties not independent from them and shareholders who are involved in or interested in the Transaction shall abstain from voting on the Whitewash Resolution.	<ul style="list-style-type: none">وفقاً لمتطلبات وحدة عمليات السيطرة والاندماج والاستحواذ من المجلد السادس من كتاب قواعد مصرف البحرين المركزي، يجب على مقدم العرض (شركة ديفيدند جيت كابيتال ذ.م.م.)، والأطراف التي تعمل بالتنسيق مع مقدم العرض، والأطراف غير المستقلة عنه، والمساهمين المشاركين في الصفقة أو ذوي المصلحة فيها، الامتناع عن التصويت على قرار التبييض الإعفاء من تقديم عرض الاستحواذ الإلزامي.
<ul style="list-style-type: none">Moore JFC consulting WLL, in their capacity as the appointed independent professional advisor of the Company will explain the objectives of Whitewash Resolution the Transaction in question and provide all	<ul style="list-style-type: none">ستقوم شركة مور جيه إف سي للاستشارات ذ.م.م، بصفتها المستشار المهني المستقل المعين من قبل للشركة، بشرح أهداف قرار الإعفاء والصفقة المعنية وتقديم



necessary details as required under the applicable CBB regulations to the shareholders of the Company.	جميع التفاصيل اللازمة وفقاً للوائح مصرف البحرين المركزي المعمول بها مساهمي الشركة.
<ul style="list-style-type: none">You can obtain a copy of the proxy card on the Group's website (www.bflc.com.bh).	<ul style="list-style-type: none">يمكنكم الحصول على نسخة من بطاقة التوكيل على موقع المجموعة (www.bflc.com.bh).
<ul style="list-style-type: none">Any shareholder whose name is registered in the company's shareholders' register as of the meeting date has the right to attend the meeting in person or appoint a proxy in writing to attend and vote on their behalf, provided that the proxy is not the Chairman of the Board, a Board member or an employee of the Company.	<ul style="list-style-type: none">يحق لأي مساهم مسجل اسمه في سجل المساهمين للشركة بتاريخ عقد الاجتماع الحضور شخصياً أو أن يوكل خطياً عنه أي شخص لحضور الاجتماع والتصويت نيابة عنه مع الأخذ بعين الاعتبار أن يكون هذا الوكيل من غير رئيس مجلس الإدارة وأعضاء مجلس الإدارة أو موظفي الشركة.
<ul style="list-style-type: none">The proxy shall be in accordance with the provisions of Article (203) of the Commercial Companies Law, which states: "Every shareholder, regardless of the number of shares they hold, has the right to attend the General Assembly and shall have a number of votes equal to the number of shares they own. Any condition or resolution that contradicts this shall be considered null and void. A shareholder may appoint another person, whether a shareholder or not, to attend on their behalf, provided that the proxy is neither the Chairman, a member of the Board of Directors, nor an employee of the company. However, this does not affect the right to appoint first-degree relatives as proxies, provided that the proxy is granted through a special written authorization prepared by the company for this purpose. Minors and persons lacking legal capacity shall be represented by their legal guardians. The company must prepare special cards indicating the number of shares owned by the shareholder and the shares they represent on behalf of other shareholders. Proxy authorizations and proof of representation must be submitted to the company at least 24 hours before the General Assembly meeting. No member may participate in voting for themselves or on behalf of another in matters where they have a direct personal interest or in cases of an existing dispute between them and the company."	<ul style="list-style-type: none">يكون التوكيل وفقاً لأحكام المادة (203) من قانون الشركات التجارية، والتي تنص على ما يلي: "لكل مساهم - أياً كان عدد أسهمه - حق حضور الجمعية العامة، ويكون له عدد من الأصوات يساوي عدد أسهمه، ويقع باطلاً كل شرط أو قرار يخالف ذلك. ويجوز للمساهم أن يوكل غيره من المساهمين أو من غيرهم في الحضور نيابة عنه، على أن يكون الوكيل من غير رئيس وأعضاء مجلس الإدارة وموظفي الشركة، ولا يحل ذلك بحق التوكيل للأقارب من الدرجة الأولى، وذلك بمقتضى توكيل خاص وثابت بالكتابة تعده الشركة لهذا الغرض. ويمثل ناقصي الأهلية وفاقدوها في الحضور النائبون عنهم قانونياً، وعلى الشركة أن تعد بطاقات خاصة بعدد الأسهم التي يملكها المساهم والأسهم التي يحضر فيها نيابة عن مساهمين آخرين، ويجب إجراء التوكيلات وإبراز صفة النيابة لدى الشركة قبل اجتماع الجمعية العامة بأربع وعشرين ساعة على الأقل، ولا يجوز لأي عضو أن يشارك في التصويت عن نفسه أو عن من يمثله في المسائل التي تتعلق بمنفعة خاصة مباشرة له أو بخلاف قائم بينه وبين الشركة.
<ul style="list-style-type: none">In the case the shareholder is a company, the proxy attending the meeting must present an authorization letter from the shareholder granting them the authority to act as a proxy of that shareholder. Such authorization must be in writing, issued by the authorized signatory of the company, stamped with the company's seal, and submitted before the deadline for depositing the proxy.	<ul style="list-style-type: none">في حال إذا كان المساهم شركة، يجب على الوكيل الذي يحضر الاجتماع تقديم خطاب تفويض من المساهم يخوله بأنه الموكل لذلك المساهم، ويجب أن يكون التفويض خطياً وصادراً عن الشخص المفوض بالشركة ومختوماً بختم الشركة وأن يقدم قبل انتهاء الموعد المحدد لإيداع التوكيل.
<ul style="list-style-type: none">The proxy form must be deposited at least 24 hours prior to the date of the meeting at Zamil Tower, Office No. 74, 7th Floor, PO Box 514, Manama - Kingdom of Bahrain - Tel: 17215080 - Fax 17212055 or e-mail: muralikrishnan.k@kfintech.com and/or hani.alshaikh@kfintech.com with confirmation of receipt	<ul style="list-style-type: none">يجب إيداع التوكيل قبل موعد الاجتماع بمدة لا تقل عن 24 ساعة في مرفأ البحرين المالي، البحرين للمقاص، البوابة رقم 4، ص.ب 3203، المنامة - مملكة البحرين، هاتف: 17215080، فاكس: 17212055، أو عبر البريد الإلكتروني: muralikrishnan.k@kfintech.com



before the deadline. Proxies submitted after the deadline will not be valid for the meeting.	و/أو hani.alshaikh@kfintech.com، مع التأكد من استلامه قبل انتهاء المهلة المحددة. لن تكون التوكيلات المقدمة بعد انتهاء المهلة المحددة صالحة لحضور الاجتماع.
• For inquiries, please contact the Public Relations and Investor Relations Department at 17215050.	• للاستفسار يرجى الاتصال بقسم العلاقات العامة وعلاقات المستثمرين على الرقم 17215050.